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In het kader van het circulaire economiebeleid heeft uw Kamer een motie van het 
lid Beckerman (SP) aangenomen. De motie verzoekt de regering te onderzoeken 
welke drankverpakkingen beter gerecycled zouden worden wanneer deze ook 
onder het statiegeldsysteem zouden vallen (Kamerstuk 30 872, nr. 257). Met deze 
brief voldoe ik graag aan dit verzoek.  

Aan de Wageningen Universiteit is gevraagd een verkennende studie te doen. 
Wageningen Universiteit heeft alle drankverpakkingen op de Nederlandse markt 
geïnventariseerd en voor de drankverpakkingen die niet onder het 
statiegeldsysteem vallen, relevante overwegingen in kaart gebracht. 

Bijgevoegd treft u de verkenning van de WUR aan1, die nuttige input biedt voor een 
nieuw kabinet in de verdere ontwikkeling van het verpakkingenbeleid. Dit ook met 
het oog op de aankomende herziening van de Europese Verpakkingenrichtlijn, die 
zich onder andere speciaal zal richten op recyclebaarheid en hergebruik.
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1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl 
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